
Fra: Ole K. Hellesøy [mailto:olehellesoy@live.no]  

Sendt: 20. april 2015 12:23 

Til: Postmottak Radøy 

Emne: Høyringsuttale utbygging av breiband 2015 

 
Hei. 
Eg vil tru at dei fleste som meg i mitt område er interessert i fiberbreiband. 
Eg bur på Hella, har no fått « heile» 2Mbit linje, men betalar for 5, det er ikkje akkurat noko å skryta 
over. Har for eksempel gitt opp ein hakkande Netflix… 
Det var heilt tilfeldig at eg kom over ubyggingsplanane på nettsidene dykkars, lenka til 
spørjeundersøkelsen virker ikkje. 
Det hadde kanskje vore ein ide og sendt slik info ut med posten, vil tru at dei fleste som meg ikkje er så 
ofte innom nettsidene dykkars. 
 
Mvh 
Ole Kristian Hellesøy 
Hella 110 
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